

California Proposition 65

California's Proposition 65 (Safe Drinking Water and Toxic Enforcement Act of 1986) requires businesses to provide California consumers with warnings about exposures to chemicals that can cause cancer, birth defects or other reproductive harm. These warnings enable Californians to make informed buying decisions in regards to exposure to these chemicals. For more information about Proposition 65 go to www.P65Warnings.ca.gov.

La Propuesta 65 de California (Ley de cumplimiento de agua potable segura y tóxicos de 1986) obliga a las empresas a advertir a los consumidores de California sobre la exposición a sustancias químicas que pueden provocar cáncer, defectos de nacimiento u otros daños reproductivos. Estas advertencias permiten a los californianos tomar decisiones de compra informadas con respecto a la exposición a estas sustancias químicas. Para mayor información sobre la Propuesta 65, visite www.P65Warnings.ca.gov.

La proposition 65 de la Californie (Safe Drinking Water and Toxic Enforcement Act of 1986) impose aux entreprises de fournir aux consommateurs californiens des avertissements concernant l'exposition à des produits chimiques susceptibles de provoquer des cancers, des malformations congénitales ou d'autres troubles de la reproduction. Ces avertissements permettent aux Californiens de prendre des décisions d'achat éclairées en ce qui concerne l'exposition à ces produits chimiques. Pour de plus amples renseignements sur la proposition 65, rendez-vous à www.P65Warnings.ca.gov.



WARNING / ADVERTENCIA / AVERTISSEMENT

This product can expose you to chemicals including carbon monoxide and other combustion byproducts known to the State of California to cause cancer, and birth defects or other reproductive harm. For more information go to www.P65Warnings.ca.gov.

Este producto puede exponerlo a sustancias químicas, incluyendo el monóxido de carbono y otros derivados de la combustión conocidos por el Estado de California por causar cáncer, defectos de nacimiento u otros daños reproductivos. Para mayor información, visite www.P65Warnings.ca.gov.

Ce produit peut vous exposer à des produits chimiques, y compris le monoxyde de carbone et d'autres sous-produits de la combustion, reconnus par l'État de Californie comme provoquant des cancers, des anomalies congénitales ou d'autres troubles de la reproduction. Pour de plus amples renseignements, rendez-vous à www.P65Warnings.ca.gov.